

Confirming the Preferred Solution

Comments received from the consultation groups and the public were used to inform the study and the **Preferred Solution** for the Airport Parkway and Lester Road corridors which is to **widen both corridors to four lanes and connect to the surrounding road network and Airport Sector.**

The Preferred Solution was selected for the following reasons:

- Meets the transportation needs and opportunities (including the provision for pedestrians and cyclists) required in these corridors
- Works in tandem with planned investments in Rapid Transit
- Gives the best opportunity to enhance the visual environment and character of the corridors
- Provides for the economic development of the Airport Sector
- Provides much needed capacity, resiliency and reliability for travel to and from the Airport which is a major economic generator for the National Capital Region

Confirmation de la solution privilégiée

Les commentaires reçus des groupes de consultation et du public ont servi à orienter l'étude et le choix de la **solution privilégiée** pour les corridors de la promenade de l'Aéroport et du chemin Lester qui consiste à **élargir les deux corridors à quatre voies et à les relier au réseau routier environnant et au secteur de l'aéroport.**

La solution privilégiée a été choisie pour les raisons suivantes :

- Répond aux besoins et possibilités qui se présentent en matière de transport (y compris les installations pour les piétons et les cyclistes) dans ces corridors
- Va de pair avec les investissements prévus dans le transport en commun rapide
- Offre la meilleure occasion d'améliorer l'environnement visuel et le caractère des corridors
- Permet le développement économique du secteur de l'aéroport
- Fournit la fiabilité, la résilience et la capacité nécessaires pour les déplacements en direction et en provenance de l'aéroport, qui est un important moteur économique pour la région de la Capitale nationale